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AKTUÁLIS 

HA NEM FIGYELÜNK, A BOLTBAN EZREKKEL 
DRÁGÁBB LEHET A BEVÁSÁRLÁS

A kormány több fronton 
segít a lakosságnak fel-
venni a harcot az infláció 

elleni küzdelemben. Júniusban 
kötelező akciókat rendelt el, lét-

rejött az online árfigyelő, ami a 
legjobb mankó az árak össze-
hasonlításában, és a legújabb 
engedményként 2022 után idén 
augusztustól újra engedélyezte 
a SZÉP-kártyás vásárlást a bol-
tokban. Az eredetileg három 
hónapra tervezett, aztán több-
ször meghosszabbított árstop-
nak ugyan vége, de a kormány 
részben továbbra is megszabja 
az árak alakulását. Szeptember 
30-ig az a szabályozás is érvé-
nyes, hogy a korábbi ársapkás 
termékek bruttó fogyasztói ára 

nem lehet magasabb a beszer-
zési árnál. Kíváncsiak voltunk 
arra, hogy szeptemberben mi-
ként alakulnak az árak, milyen 
kedvezményekre számíthatnak 
a vásárlók. Így megkerestük a 
legnagyobb élelmiszerláncok, 
az Aldi, a Lidl és Spar kommu-
nikációs osztályait, ami után ki-
derült, hogy tervezett akcióikat 
féltve őrzik egymás elől. A Lidl 
vállalati kommunikációjának 
vezetőjétől megtudtuk, üzleti 
titoknak minősül, ha mondjuk 
szeptember közepétől 500 forin-

  NEMZETI SPORT LETT    
  A SPÓROLÁS arfigyelo.gvh.hu 

itt minden kiderül

tért kínálnák a karfiolt. Biztosra 
vehető, hogy az összes többi ver-
senytárs 499 forintra árazná be 
ugyanazt a zöldséget.

Kuponokkal és appliká-
cióval segít a Spar

Nap mint nap azon dolgozunk, 
hogy vonzó árakat biztosítsunk 
vásárlóinknak – írta kérdésünk-
re Maczelka Márk, a vállalat 
kommunikációs vezetője. - A 
Spar Árstop Extra Promóció-
jának keretén belül 300 termék 
árát rögzítette a 2023. május 
31-én érvényes árszinten, mely 

szeptember végéig biztosan ér-
vényben marad. A vásárlókat a 
hetente csökkenő árak mellett 
az egyéb kedvezmények, akci-
ók, hűség-, és kuponajánlatok 
is segítik abban, hogy minél ke-
vesebbet költsenek. A MySpar 
mobilalkalmazás pedig még 
tovább bővíti az elérhető ked-
vezmények körét. A SuperShop 
kártya használatával nemcsak 
később levásárolható pontokat 
gyűjthetnek, de további termék-
kedvezményekhez is hozzájut-
hatnak a vásárlók – olvasható 
néhány a felsorolt akcióik közül.

Szeptember 6-ig
akciós a virsli

Összegyűjtöttük a lapzártánk-
kor még elérhető, legfrissebb 
akciókat a multik polcairól, 
melyek szeptember 6-ig marad-
nak érvényben. A Lidl 25%k-al 
olcsóbban, 799 helyett 599 fo-
rintért hirdeti a körte kilóját, a 
vöröshagyma 579 kilós árából 
31%-ot faragott, 399 forintért 
kínálja azt. Az Aldiban 1 199 
helyett 699 forintért lehet meg-
venni a fehér szőlőt, ami 41%-os 
megtakarítást jelent kilónként, 
az azonos eredeti árú kápia pap-
rika pedig 25%-kal olcsóbb, azaz 
899 forint kilója. A Spar 23% 
engedményt ad a füstölt, főtt 
tokaszalonnából, 10 dkg-ot 299 
helyett 229 forintért lehet meg-
venni, a juhbeles virsli 24%-kal 
lett olcsóbb, 339 forintba kerül 
10 dkg 449 helyett.

Maczelka Márk, a Spar 
kommunikációs igazgatója

Noha a szakértők ősztől 
jelentős élelmiszerár- 
csökkenést ígértek, ami 
az infláció lassulásához 
vezethet, a pénztárcánk-
ra nehezedő nyomás 
mégsem csökken igazán.

Nem könnyű 
a választás, hogy 
milyen termékek-
ről mondjunk le 
a spórolás jegyé-

ben

Alaposan 
meg kell nézni, 
milyen terméket 
teszünk a kosa-

runkba
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– Az Aldi a lehető legtöbb mó-
don kíván segíteni vásárlóinak ab-
ban, hogy alacsony áron jussanak 
hozzá az alapvető élelmiszerekhez 
– mondta az Egykernek Pákolicz 
Attila az üzletlánc kommunikáci-
ós osztályának vezetője, és hozzá-
tette,  heti rendszerességgel, 70-80 
terméket érintő akciót hirdet az 
Aldi és továbbá számos termék 
árát tartósan csökkenti.

– A vállalat Magyarországon 
elsőként mérsékelte jelentősen 
a vaj, majd a trappista sajt fo-
gyasztói árát – emelte ki, és 
felhívta a figyelmet az Aldi web-
oldalán és applikációjában elérhe-
tő online újságokra. Az egész heti 
akciók minden csütörtökön kez-
dődnek és következő hét szerdáig 
tartanak. Ezen felül vannak csütör-
töktől szombatig, illetve vasárnap-
tól szerdáig tartó árcsökkentések.

Élelmiszervásárlás 
SZÉP-kártyával

Örülhetnek a SZÉP-kártyások, a 
kormány ugyanis ismét lehetővé 
tette, hogy augusztus 1-jétől élel-
miszerre is fordíthassuk a mun-
káltatói juttatásunkat egészen az 
év végéig. Az Aldi és a Lidl el-
fogadja valamennyi kibocsájtó 
kártyáját, de a Spar emelt a téten. 
Aki augusztusban SZÉP-kártyával 

vásárolt náluk, költésük akár két-
szeresét is visszanyerhették. Érde-
mes figyelni, milyen akcióbombát 
dobnak még le az év végéig.

Vásároljunk figyelmesen
Első lépésként mérjük fel, hogy 
pontosan mire van szükségünk. 
Csak annyit tegyünk egy-egy 

termékből a kosarunkba, ameny-
nyi biztosan el fog fogyni. Hiszen 
a legdrágább élelmiszer az, ami 
megromlik, és ki kell dobni. A 
legtöbb üzletben a kassza környé-
kén sok olyan áru kínálja magát, 
amire nem feltétlenül van szüksé-
günk, ne engedjük, hogy hasson 
az érzelmekre.

Jó, hogy szósz!
Nagyon kell figyelni a 
boltokban kitett tájé-
koztató árcédulákat! 
Ezen a fotón tisztán 
látszik, hogy egy saját 
márkás, tésztára való 
szósz és egy márkásabb, 
hasonlóan tésztára való 
feltét között mekkora az 
árkülönbség. Nem elég 
vadászni az akciókat, 
meg is kell találni az ol-
csóbb termékeket!

Előd a gellérthegyi körzet 
felelőse, ahol jól ismer 
minden utcát, teret, padot, 

és az embereket. Sokat beszélget 
az ott élőkkel, így pontosan tud-
ja, milyen újításokra van szükség 
a kerületben, melyek azok a te-
rületek, amelyek több figyelmet, 
segítséget igényelnek. Lapunk 
elkísérte a képviselőjelöltet vásá-
rolni egy helyi kisboltba, ahova 
munkából hazafelé menet tért 
be. Vásárlási szokásairól mesélt, 
és arról, ami mostanában min-
denkit a legjobban érdekel: az 

infláció alakulásáról.
– Céltudatos vásárlónak tar-

tom magam, tehát az ebédhez 
szükséges, a mobilomba előre 
megírt listáról pipálom, ami a 
kosárba kerül. Nem emelek le 
akármit a polcról, én is figyelem 
az árakat, de persze vannak olyan 
kedvencek, amik mellett kitar-
tunk az áremelkedés ellenére is. 
Általában a feleségemmel együtt 
vásárolunk, meg szoktuk felezni 
a listát, úgy hatékonyabbak va-
gyunk – nyilatkozta lapunknak 
Előd, aki jártas a gazdasági fo-
lyamatokban, és a Budavári Ön-
kormányzat Gazdasági és Jogi 
Bizottság tagja.

– Én is figyelem, hol lehet spó-
rolni, de aki nálam előrelá-
tóbb, az a feleségem. Ő a 
mélyhűtős technikára 
esküszik, ha akciós a 
vaj, simán megveszi a 
10 darabot és lefagyaszt-
ja, amíg fel nem használ-

juk – mondta, és arra is kitért, 
mire számíthatunk a jövőben.

– A Magyar Nemzeti Bank 
prognózisaiban is az olvasható, 
hogy csökkenni fog az élelmisze-
rek és a szolgáltatások inflációja. 
A cél, hogy az év végére 10% alá 
menjen – tette hozzá.

         ELŐD, 
A CÉLTUDATOS

                  VÁSÁRLÓ

Bodnár Előd a Fi-
desz-KDNP körzetfe-

lelőse. Küldetésének 
tekinti, hogy élhetőbb 
hellyé tegye a Gellért-
hegyet, ahol ő maga is 

él, és ahol gyermekei is 
felnőnek.

Nem 
emelek le bármit 

a pultról, 
figyelem az 

árakat

Az a cél, hogy 
év végére 10 % 
alá jusson az 

infláció

AZ ALDIBAN A VAJON ÉS 
A SAJTON SPÓROLHATUNK

Pákolicz Attila, az üzletlánc 
kommunikációs osztályának 
vezetője



sem a főváros, sem V. Naszályi 
Márta polgármester asszony nem 
cselekszik” – világított rá Fazekas 
Csilla a tarthatatlan állapotokra a 
közösségi médiában. A jobboldali 
önkormányzati képviselő arra is 
felhívta a figyelmet, hogy az egér- 
árpa veszélyes gyulladást okozhat 
a házi kedvenceknek.

A Czakó utcai sportpálya mel-
letti zöldsáv esete is jól példázza, 
milyen gazdája a kerületnek a je-
len vezetés. Itt az önkormányzat 
helyett – Böröcz László, a buda-
vári Fidesz elnökének jelzésére 
és Gulyás Gergely Kristóf önkor-
mányzati képviselő közbenjárá-
sára – a sportközpont munkatár-
sainak kellett a kiégett dzsumbuj 
helyén emberhez méltó viszonyo-
kat teremteni.

Szeméthelyzet
újratöltve

V. Naszályi Márta baloldali pol-
gármester 2019 óta először most 
érezte fontosnak, hogy köztiszta-
sági akciótervvel reagáljon a ke-
rületben dühöngő szemétkrízisre. 
Bár a 2023. július 13-i rendkívüli 
képviselő-testületi ülésen benyúj-
tott javaslata szerint a végleges 

verziót majd csak októberre dol-
gozná ki az önkormányzat, addig 
kísérleti jelleggel, ún. pilot pro-
jektben zajlana a munka. Viszont 
már a kezdeti lépésekkel is akadt 
baj. Varga Dániel és Gulyás Ger-
gely Kristóf jobboldali képviselők 
hívták fel a figyelmet arra, hogy 
a tervezet szerint október 30-ig 
a kukákból túlcsorduló szemét 
összegyűjtése is a GAMESZ 
dolgozóinak feladata lenne, 
holott az a főváros dolga. 
A GAMESZ igazgatója, 
Vas Hunor a nyilvános 
ülésen elmondta: a je-
lenlegi létszámmal az 
önkormányzat nem 
tudja megoldani a fela-
datot, ráadásul – amel-
lett, hogy a szállítást is 
a cégnek kéne intéz-

nie – az így összegyűjtött szemét 
mértéke a Toldy Ferenc utcai te-
lephely befogadóképességét is 
meghaladná. Emellett az is kide-
rült, hogy a GAMESZ-nak jelen-
leg nincs is engedélye a kommu-
nális hulladék gyűjtésére.

Ezek fényében érdemes felidéz-
ni, hogy az önkormányzat több 
tízmillió forint pluszpénzt fizet 
a fővárosnak a takarításért és a 
zöldfelületek karbantartásáért, 
miközben az FKF folyamatosan 
erőforrásokat von ki az I. kerület-
ből.A 2019 óta regnáló fővárosi 

és kerületi vezetés együtt-
működésének „köszön-

hetően” az I. kerületben lakók az 
utóbbi években tarthatatlan álla-
potokat tapasztaltak: nincs elég 
kuka, nincs elég köztisztasági 
szakember. Turista és gondatlan 
járókelő viszont van, a feladathoz 
azonban évek óta nem sikerült 
felnőnie a kerületi vezetésnek. 

„Sokszor hívtam fel a város-
vezetés figyelmét a zöldfelületek 
rendszeres karbantartásának és a 
toklászmentesítésnek a fontossá-
gára, ez a Főkert kezelésébe tar-
tozó Vérmezőn is állandó gondot 
jelent, és nagyon sajnálom, hogy 
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Gazdátlan 
és szemetes 
az egész első 

kerület

Combközépig 
ér a  virágzó 

gyomtenger, a 
kukákból kiöm-
lik, és a bokrok 
alján gyűlik a 

szemét.

KÖZTISZTASÁG KÍSÉRLETI JELLEGGEL

GAZBAN ÉS SZEMÉTBEN
FULDOKLIK AZ ELSŐ KERÜLET

Kiskuka-nagykuka
Nagyot ment a baloldali veze-
tésű önkormányzat tavasszal a 
kukacsere és a fenntarthatóság 
frontján. A Vérmezőn elsőként 
felújíttatta a régi hulladékgyűj-
tőket, majd azokat májusban 
újakra, úgynevezett „fedett sze-
lektív hulladékgyűjtő együttes”- 
ekre cserélte. Amellett, hogy ez a 
megoldás arcpirító pénzpazar-
lás, a csere következtében keve-
sebb kuka került a parkba, arra 
hivatkozva, hogy ezek űrtartal-
ma nagyobb. Így viszont vég-
eredményben piszkosabb lett a 
Vermező, hiszen a kukaszigetek 
egymástól távolabb esnek.

AKTUÁLIS 

V. Naszályi 
Mártát nem 

érdekli az élhe-
tetlen lakókör-

nyezet
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A budavári képviselő-testület tavaly decemberben döntött úgy, hogy 
ismét tartalommal tölti meg a helyi közalapítványok működését. Szá-
mos tervet dolgoztak ki a kerületben élők támogatására, a közbizton-
ság javítására, a kulturális élet fellendítésére, valamint a helytörténeti 

örökségünk ápolására. 

Népjóléti Közalapítvány
A közalapítvány fő tevékenysége a szociálisan rászorulók támogatása. 

A hamarosan elérhető támogatások:
n  BKK bérlettámogatás diákoknak  

és kismamáknak
n Tápszertámogatás csecsemők számára
n  Kortól független gyógyászati  

segédeszköz-támogatás
n Vitamincsomag szépkorúak részére
n Idősek napi támogatás
n  Kortól független egyszeri támogatás  

méltányossági alapon  
(gyermekek sporttevékenységének,  
felzárkóztatásának támogatása)

n Napközbeni gyermekfelügyelet

Elnök: Bényei Katalin
Elérhetőség: nepjoleti.kozalapitvany1@gmail.com

“Az alapítvány támogatási formáinak kidolgozásánál elsődleges szempont 
volt a családok és idősek mindennapjainak megkönnyítése, de egyéni, 
méltányossági kérelem benyújtására is lehetőséget biztosítunk olyanok 

számára, akik a meghatározott feltételeknek valamilyen oknál fogva nem 
felelnek meg. A Közalapítvány kuratóriuma és a Budavári Önkormányzat 
képviselő-testülete is döntött a támogatási formákról, azonban több mint 
egy hónap elteltével még mindig V. Naszályi Márta polgármester aláírá-

sára várnak a támogatások biztosításához szükséges dokumentumok. 
Bízunk benne, hogy hamarosan eleget tesz kötelességének” –  mondta 

Böröcz László, az I. kerületi Népjóléti Közalapítvány fővédnöke.

Márai Sándor Közhasznú Kulturális Közalapítvány
A közalapítvány fő tevékenysége kulturális programok szervezése, 

művészek patronálása, könyvkiadás támogatása.

Megvalósult programok:
Népművészeti nyári tábor gyermekeknek

Séták kerületi kulturális színhelyek bemutatásával

További célok:
Budavár ostromáról szóló könyv kiadása 
Karácsonyi vásár a Szentháromság téren

Hagyomány teremtése: nyári táborok gyermekeknek, 
kulturális séták

Elnök: Maczó Veronika
Elérhetőség: maraikozalapitvany@gmail.com

Budai Vároltalmazó 
Közhasznú Közalapítvány

A közalapítvány fő tevékenysége az I. ke-
rület helytörténeti örökségének gondozása 
a jövő generációinak számára. Kultúrtör-
téneti, művészeti és történettudományi 
tanulmányok, ismeretterjesztő anyagok 

kiadása, kutatások támogatása, ösztöndí-
jak adományozása.

Célok: 
Cseh Tamás művészeti pályázat

Emléktáblák felújítása

Enök: Marschall Máté
Elérhetőség: budaivaroltalmazo@gmail.com

KERÜLETÜNK KÖZALAPÍTVÁNYAI 
MINDENKI SZOLGÁLATÁBAN

Budapest I. kerületi
Közbiztonsági 

Közhasznú Közalapítvány
A közalapítvány fő tevékenysége az I. 

kerületi közbiztonság növelése, a bűncse-
lekmények visszaszorítása, a közbiztonság 
fenntartásán és bűnmegelőzésen dolgozó 
civil és hivatásos személyek, szervezetek 

és programok támogatása. 

Célok: 
Rendőrök, tűzoltók, polgárőrök támogatása 

Közbiztonság növelése

Elnök: Vecsey András
Elérhetőség: 

kkozbiztonsagi@gmail.com

A közalapítvány mindenkit szeretettel 
vár az I. Budavári Rendvédelmi Sport-

napra a Czakó Sportpályára! 
(2023. szeptember 16., szombat 9 óra)

mailto:nepjoleti.kozalapitvany1@gmail.com


– Néhány hónappal ezelőtt a 
képviselő-testület a Népjóléti 
Közalapítvány vezetésével bí-
zott meg, így lehetőségem nyílt 
egy addig nem működő, érde-
mi tevékenységet nem folytató 
közalapítványt újra a budavári 
polgárok szolgálatába állítani. 
Számos támogatási programot 
dolgoztunk ki a kerületi csalá-
dok, fiatalok és idősek támoga-
tása érdekében, melyeket a kép-
viselő-testület támogatott.

Fél év után derült ki, hogy mi-
vel a világörökségi területfejlesz-
tések kommunikációjáért felelek 

miniszteri biztosként, 
amíg én vagyok 

az alapítvány elnöke, nem kap-
hat pénzt az önkormányzattól a 
programokra. Számomra a leg-
fontosabb a közalapítvány által 
felvállalt ügyek sikere, ezért még 
júniusban lemondtam az elnök-
ségről. 

A baloldal gyűlöletpolitiká-
ját mi, a nemzeti, lokálpatrióta 

oldalon egy percre sem fogjuk 
magunkévá tenni, de határozot-
tan fel fogunk lépni az I. kerületi 
polgárok érdekében. Nem fog-
juk megengedni, hogy egy ha-
talmát féltő, bezárkózó baloldali 
elit ellehetetlenítse Budavár fej-
lődését, ezért minden erőnkkel 
azon leszünk, hogy a közalapít-
vány új vezetése meg tudja való-
sítani a felvállalt célkitűzéseket 
az itt élők érdekében. Én pedig 
továbbra is segíteni fogom a 
közalapítványt ebben a munká-
ban. Ha tetszik ez a baloldalnak, 
ha nem.

– Merre megy tovább az első 
kerület? Milyen témákon, mi-
lyen ügyeken lesz a hangsúly? 

– Nagyon sok jelzést kapunk a 
itt élőktől, hogy a önkormány-
zati ügyintézés szörnyen lassú és 
bürokratikus, hónapokig nem 
válaszolnak a levelekre és a ne-
héz helyzetben lévő első kerületi 
polgárok a jogos támogatásokra 
is hónapokat várnak. Ez annak 
fényében rendkívül szomorú, 
hogy közel 30 százalékkal dol-
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 LEGFŐBB CÉLUNK, HOGY JOGSZERŰEN
MŰKÖDJÖN AZ ÖNKORMÁNYZAT

Fazekas 
Csillával azon dol-
gozunk, hogy igazi 

élhető otthona
legyen a kerületi 

lakosoknak

Minden 
esetben meg kell 

hallgatnunk 
a kerületiek 
véleményét

BÖRÖCZ LÁSZLÓ: 
ELUTASÍTJUK A BALOLDAL 

GYŰLÖLETPOLITIKÁJÁT
Sikeres

és motivált 
közösséget kell 
építeni az első 

kerületben

Mára mindenki előtt 
világossá vált, hogy 
a kerület jelenlegi, 
baloldali vezetésének 
belső vitái és a jövő-
kép, a tervezés hiánya 
miatt az önkormány-
zat működése akado-
zik és a kerület fejlő-
dése megállt. Böröcz 
László, a Fidesz I. ke-
rületi elnöke szerint a 
legfontosabb feladat 
most az önkormány-
zat működőképessé-
gének helyreállítása a 
helyi lakosság szolgá-
lata érdekében.

– Újra beindult a politikai 
nagyüzem, feljelentette Önt 
V. Naszályi Márta a nyár 
elején. Komoly ügyről van 
szó vagy a polgármester asz-
szony ezzel kívánja elterelni 
a figyelmet, hogy továbbra 
is béna kacsaként működik 
az önkormányzat a vezetése 
alatt?

AKTUÁLIS 
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goznak többen a hivatal-
ban, mint Nagy Gábor 
Tamás polgármester úr 
idejében. A képviselő-
ink és a bizottságok a 
kérésük és a jogszabá-
lyok ellenére sem kapnak 
tájékoztatást a folyamatban 
lévő ügyekről az önkormányzat 
hivatalától. Ráadásul a munka-
vállalók kizárólag a Polgármes-
ter asszony külön engedélyével 
beszélhetnek a képviselőkkel. 
Az önkormányzat komoly mű-
ködésbeli problémáinak egyik 
forrása a polgármester vezeté-
si stílusa, emiatt pedig óriási a 
fluktuáció a dolgozók körében.  
A legfontosabb feladat, hogy az 
önkormányzat vezetését ráve-
gyük a jogszerű és kompetens 
működésre, ami nem ígérkezik 
egyszerűnek az eddigiek alap-
ján. Szintén fontos, hogy elin-
dítjuk ősszel azokat a fejlesztési 
projekteket, amelyeket meg sze-
retnénk valósítani a következő 
években.

– Bár a kormányzat keresztes 
hadjáratot folytat az infláció és 
a magas élelmiszerárak ellen, 
sokaknak mégis egyre keve-

sebb termék kerül a kosarába. 
Ön mit gondol, mikor érhet 
véget a drágulás?

– Sajnos érezhető az infláció a 
boltokban, mindenki sokkal job-
ban odafigyel arra, hogy  melyik 
üzletben vásárol. Ehhez nagyon 
jó segítséget nyújt az arfigyelo.
gvh.hu, ahol könnyedén össsze-
hasonlíthatjuk az árakat, sőt már 
saját bevásárló listát is összeállí-
tunk. Az új rendszer 

hatására érezhetően csökkent jó 
pár élelmiszer ára is, de a legfon-
tosabb, hogy év végére az inflá-
ciót leszorítsuk és megszűnjön a 
drágulás.

– A Czakó utcai sporttele-
pen búcsúztatta a nyarat, mit 
tapasztalt az emberek között 
járva, leginkább milyen kérdé-
sekre várnak önöktől választ?

– A rendezvényen a nagy me-
leg ellenére nagyon sokan vol-

tak, azt gondolom, hogy a kö-
zösséget építő rendezvények 
elengedhetetlenek, hiszen 

nemcsak itt élünk az első kerü-
letben, hanem ez az otthonunk 
is. Csak élő közösségekkel lehet 
fejleszteni, szépíteni a városun-
kat, hogy valóban szerethető, él-
hető otthonunk legyen. Számos 
kérdéssel megtalálnak ilyenkor, 
ami a vári építkezésektől a kerü-
leti problémákon át, a személyes 
ügyeket is jelentik. A munkámat 
szolgálatként élem meg, ezért ha 
valaki hozzám fordul segítségért, 
mindig megpróbálok megoldást 
találni a felmerülő problémákra.

Több, kerületben élő lakos 
arról számolt be, hogy fő-
leg az idősebb, vagy baba-

kocsival közlekedő gyalogosok, 
gyermekek, illetve az érzékelé-
sükben és mozgásukban korlá-
tozottak az autósok jóindulatá-
ra szorulnak, ha át szeretnének 
kelni egy-egy útszakaszon – 
mondta el Fazekas Csilla önkor-
mányzati képviselő.

Az I. kerületi rendőrkapitány-
ság beszámolója szerint 2022-
ben Budaváron is nőtt a személyi 
sérüléssel járó közúti közlekedé-
si balesetek száma. Igyekszünk a 
már meglévő gyalogátkelőhelye-
ket folyamatosan megújítani és a 
lakossági visszajelzések alapján 
forgalomtechnikai szakemberek 
bevonásával újakat kialakíta-
ni, de a megfelelő infrastruktú-
ra megteremtése mellett nagy 
szükség van az emberek odafi-
gyelésére is annak érdekében, 
hogy mérsékeljük a közúti ve-
szélyeket – tette hozzá. A tizen-
két érintett helyszín közül több 

átkelőnél, például a körzetem-
ben a Várfok utca–Mátray utca 
kereszteződésénél elindulhat 
a tervezés, a Batthyány utca és 
Ostrom utca kereszteződésénél 
pedig szakemberek vizsgálják 
meg a gyalogos átkelőhely léte-
sítésének lehetőségét – emelte ki 
Fazekas Csilla.

V. Naszályi Márta polgármes-
ternek a szeptember végi képvi-
selő-testületi ülésig kell gondos-
kodnia a tervezésekre vonatkozó 
közbeszerzési eljárás kiírásáról, 
így a projektek várhatóan 2024-
ben valósulhatnak meg.

Meg kell 
hallgatni a he-
lyiek személyes 

problémáit

 Elutasítom a 
balodal gyű-
lölet vezérelte 
érvrendszerét
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BIZTONSÁGOSABB KÖZLEKEDÉS
ÚJ GYALOGÁTKELŐK, 

Régóta fennálló 
forgalmi prob-
lémák orvoslá-
sáról döntött a 
képviselő-testü-
let. A jobboldali 
többség elköte-
lezett a konflik-
tusmentes és 
biztonságos köz-
lekedés mellett. 

A megfelelő
helyen kialakított 
zebrák biztonsá-
gosabbá teszik a 

gyalogosok közle-
kedését



figyelnem, hogy a Leventétől 
tanult módon tudjam eldobni a 
játékszert – mondta Zafír. – Hi-
hetetlen fizikum, taktikai érzék és 
pontosság kell ehhez a játékhoz. 
Ezután, hogy megismertem a já-
ték alapjait, másként fogom nézni 
a tévében a meccseket – vette át a 
szót Evelin. A szakszerű dobás el-
sajátítása után Zafír vállalkozott 
arra, hogy beöltözik Levente fel-
szerelésébe és élesben is kipróbál-
ja, milyen érzés egy picit belebúj-
ni az amerikai focisták bőrébe. 
– Teljes védőfelszerelésben sokkal 
nehezebb minden, nagy élmény 
volt, de egyben iszonyú fárasz-
tó is, pedig csak passzolgattunk 
Evelinnel és Leventével – mesélte 

Zafír. – A lányoké minden tisz-
teletem, hogy ebben a rekkenő 
hőségben vállalták, hogy a Czakó 
utcai sporttelep gyepén nem ijed-
tek meg ettől a kihívástól, jól állt 
a kezükben a labda – mondta a 
speciális gyakorlás után Levente.

14 15
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A biztos 
labdafogás 

a játék 
alapja

 Az amerikai foci a világ legnézettebb sportja. Az elmúlt 
50 év alatt a 49 legnézettebb televíziós közvetítés a vilá-
gon minden alkalommal a februári Super Bowl döntő 
volt, ahol kiderül, ki lesz az adott évben az NFL bajnoka 
az Egyesült Államokban. Ennek a sportnak hódol polgári 
közösségünk egyik legsportosabb tagja, Fróna Levente is.

ÁTMENTEK AZ ELSŐ 
VIZSGÁN

SZÉPSÉGEKET TANÍTOTT 
AMERIKAI FOCIZNI FRÓNA LEVENTE A keménység, a fizikum és 

a taktika játéka Magyar-
országon is egyre népsze-

rűbb, évről évre többen követik 
itthon is az élő közvetítéseket. 
Az első kerületi önkormányzat 
Pénzügyi és Ellenőrzési Bizottsá-
gának tagjaként is dolgozó Fróna 
Levente elkötelezett híve a sport-
ág népszerűsítésének. Így történt, 
hogy a Magyarország Szépe szép-
ségverseny két TOP 10-es ver-
senyzőjével, a verseny második 
udvarhölgyével Novák Zafírral és 
Kovács Evelinnel megismertette 
az amerikai foci alapjait. 

Az augusztusi rekkenő hőség-
ben először a tojás alakú labda 
szakszerű dobása volt az első 
trükk, amit megtanulhattak a 
szépségek az első kerületi Fidesz 
krisztinavárosi körzetfelelősétől. 
– A televízióban azt láttam, hogy 
könnyed mozdulatokkal hatal-
masokat dobnak a profi játéko-
sok, amikor pedig kezembe fog-
tam a labdát, igencsak oda kellett 

EVELIN ÉS ZAFÍR EVELIN ÉS ZAFÍR 

KÖZTÜNK ÉLNEK

AZ ÉLSPORT EGY HIVATÁS
Levente sportiskolába járt és miután abbahagyta a kajakozást, 2009-
ben kezdett el amerikai focizni. Jelenleg az Újpest Bulldogs védőjeként 
játszik. – Az életben ha valamit csak hobbinak tekintesz, akkor nem adsz 
bele minden esetben 100 százalékot. A sportot, ezen belül az élsportot 
úgy érdemes és úgy is kell csinálni, hogy az ember a hivatásának érezze 
– mondta Levente. Ez a sport az egyik legveszélyesebb, legtöbb sérülésve-
széllyel járó játék. – Láttam már olyat, hogy az egyik csapattársamnak 
konkrétan edzés közben, amikor egyhelyben álltunk, egy ártatlan moz-
dulat következtében elszakadt az Achillese – tette hozzá Levente.

Ha feléd 
száll a labda, 
el kell hogy 

kapjad

Fróna 
Levente elő-

ször a dobást 
tanította meg 

Zafírnak és 
Evelinnek
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Rendkívüli felháborodás 
övezi a Budai Várba be-
hajtó turistabuszok ügyét, 

a lakosok elégedetlensége a leg-
utóbbi közmeghallgatáson is 
érződött. De V. Naszályi Már-
ta, az I. kerület polgármestere a 
bírságolás és azonnali megoldás 
helyett a jelek szerint az I. kerü-
letiek idejével és türelmével visz-
szaélve elengedte a problémát, 
és szemet huny a turistabuszok 
üzemeltetőinek gyakorlata fe-
lett. Varga Dániel önkormányza-
ti képviselő szerint felháborító, 
hogy így közel félmilliárd forin-
tos bevételkiesés keletkezik.

„A több mint 20 tonnás tu-
ristabuszok már 2019 előtt is 
sokszor behajtottak a Vár vé-
dett területére, ami az itt élők 
életminőségét és a világörökség 
állapotát is rontotta” – vázolta a 
problémát Varga Dániel. Szerin-
te a helyzeten nem segített vol-
na a Fővárosi Közgyűlésben is 
helyet foglaló V. Naszályi Már-
ta által is megszavazott fővárosi 
rendelet, amely a napi átlag 320 
helyett 384-re növelte volna az 
érkező buszok számát. Emellett 
a polgármester egyéves türelmi 
időt adott volna a rosszabb kör-
nyezetvédelmi kategóriába tar-
tozó buszok behajtására a társa-
ságoknak.

„A jobboldali többség azonnal 
érvényt akart szerezni a környe-
zetvédelmi kategóriáknak és a 
létező KRESZ-szabályoknak. A 
Hunyadi János úton ugyanis van 
egy 3,65 méteres magasságkor-
látozás, amit a busztársaságok 
rendszeresen kijátszanak” – vi-
lágított rá a politikus. Kitért arra 
is, hogy 2022-ben a közműfel-
újítások miatt a korlátozást 3,5 
méterre csökkentették: „Nyolc 
hónapon keresztül a nagyobb 
buszok nem tudtak behajtani, 
ám az átállás a cégeknek nem 
okozott gondot. Mi szerettük 

volna ezt a rendszert megtarta-
ni, de a polgármesternek a saját 
kerülete helyett csak a Lánchíd 
esetében volt fontos a forgalom-
korlátozás véglegesítése.”

„Jelenleg betartatjuk a Várba 
való behajtásra vonatkozó sza-
bályokat, így is átlag napi 40 
busz hajt be illegálisan. Ha a 
közterület-felügyelet bírságolná 
őket, ennyi sem lenne” – véli a 
képviselő.

AKTUÁLIS 

FÉLMILLIÁRD FORINT
HEVER AZ UTCÁN

BUSZKÁOSZ

A turistabuszok 
ellehetetlenítik a 

kerületiek 
életét

Varga Dániel 
szerint a polgár-
mester szemet 
huny a problé-

mák felett

NINCS LEHETETLENSÉG, 
CSAK TEHETETLENSÉG

A baloldali polgármester egyszer-
re hivatkozik arra, hogy a köz-
terület-felügyelőknek a buszok 
ellenőrzése miatt nincs kapacitá-
suk a kerület rendben tartására, 
a szabálytalankodókat viszont 
azért nem büntetik, mert nincs 
rá elég emberük. „Május óta kö-
zel félmilliárd forintra bírságol-
hatták volna a szabályszegőket, 
ebből az összegből bőven alkal-
mazhatna a kerület egy, kizáró-
lag a buszok szankcionálásával 
foglalkozó közterület-felügye-
lőt. Ehhez csak a polgármesteri 
szándék hiányzik” – mutatott rá 
Varga Dániel. „Bár a július 13-i 
interpellációm óta történtek elő-
relépések, még mindig nem keze-
lik hatékonyan ezeket az ügyeket. 
Jó példa erre az a köztérikame-
ra-felvétel, amin a közterület-fel-
ügyelet autója egyszerűen elhajt 
egy többszörös szabálysértést el-
követő busz mellett” – fogalma-
zott a jobboldali képviselő.

Ezek 
a buszok csak 

problémát 
okoznak

 Megoldást 
kell találni 
a fennálló
gondokra
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Amikor Kerkez új szerző-
désén megszáradt a tinta, 
már rá is kerestem az AFC 

Bournemouth internetes oldalára 
és a csapat felkészülési mérkőzése-
ire. Mivel a Liverpool nyári felké-
szülési meccseit nem Nagy-Britan-
niában játszotta, ezért arra várnom 
kellett, hogy Szoboszlai angliai 
bemutatkozását élőben lássam. A 
Bournemouth viszont mindhá-
rom nyári felkészülési mérkőzését 
Dél-Angliában játszotta. Én a Lo-
rient elleni augusztus 5-i szombati 
meccsre vettem jegyet. 

Indul az utazás, csak 
erre vártam

A meccsnapon másfél órás vo-
natúttal értem Londonból Bour-
nemouth-ba. A stadion a pálya-
udvartól kb. 20-25 perces sétányi 
távolságra van, de megérkezésem 
után először körbenéztem a vá-

rosban. Bournemouth egy kedves 
dél-angliai tengerparti város, a szo-
kásos „pier”-rel, vagyis tengerbe 
nyúló mólóval, fish ’n’ chips-szel és 
brit nyaralókkal. Sajnos a tenger-
parti botanikus park rendőri kor-
donnal le volt zárva, kérdésemre 
az ott álló rendőr elmondta, hogy 
egy holttestet találtak a parkban 
aznap reggel és éppen helyszínelés 
folyik…

A mérkőzés előtt két órával 
megérkeztem a stadionba. Első 
utam a drukkerek boltjába veze-
tett, ahol hatalmas volt a tömeg.  
Megkérdeztem az ott dolgozó fia-
talembert, hogy találkozott-e ma-
gyarokkal, mint én, akik keresik a 
Kerkez mezt. Az eladó elmondta, 
hogy az előző nap is találkozott 
egy magyar hölggyel, aki a fiának 
vett egy Kerkez mezt, hozzátéve, 
hogy nemcsak magyarok keresik 
ám a Kerkez feliratot.

Felemelő volt magyar-
nak lenni a lelátón

Miután kiverekedtem magam a 
tömött üzletből három póló büsz-
ke tulajdonosaként, a stadion felé 
vettem az irányt és leültem a szé-
kemre. Nem volt nehéz dolgom, 
mert a Vitality Stadium nem nagy, 
kb. tíz-tizenegyezer fő befogadá-
sára alkalmas. A Lorient elleni 
felkészülési meccsre kb. 80 
százalékosan megtelt. A 
körülöttem ülő helyi 
szurkolókkal együtt 
figyeltük a helyi csa-
pat bemelegítését 
– én elsősorban Ker-
kezt keresve a játéko-
sok között. A stadion 
velünk szembeni tribün-
jén egy magyar zászlót is fel-

fedeztem, de olyan messze volt, 
hogy nem láttam, hányan lehettek 
a szurkolói csoportban. Ehelyett 
szóba elegyedtem a mellettem ülő 
helyi szurkolóval, aki elmondta, 
hogy sokat vár Kerkeztől az új sze-
zonban – szerinte ő lesz a csapat 
egyik legerősebb játékosa a saját 
posztján, és bárcsak csatár-poszton 
is lenne hasonlóan erős tagja a csa-
patnak. Ezt a pozitív hozzáállást a 
mögöttem ülő helyi szezonjegy-tu-
lajdonosok beszélgetése is megerő-
sítette, akiknek a beszélgetésébe az 
egész mérkőzés alatt bele-belehall-
gattam – a csapat játékát és szezon-
beli esélyeit latolgatva ők is nagyon 
jó igazolásnak tartották Kerkezt. 

A meccset a Bournemouth 2-0-
ra nyerte, Kerkez végig a pályán 
volt és nagyon jó teljesítményt 
nyújtott. Kijelenthetjük, hogy a 
magyar foci (ismét) megérkezett 
Angliába.

Kerkez 
és Szoboszlai csa-

patai már az angol 
bajnokság elején 

találkoztak, ez után a 
mérkőzés után cserélt 

mezt a két magyar 
játékos.

AKTUÁLIS 

KERKEZ ÉS SZOBOSZLAI
MEGHÓDÍTJA ANGLIÁT

MOLNÁR GÁBOR 
HELYSZÍNI 
TUDÓSÍTÁSA
Idén nyáron hosszú-hosz-
szú évek után két ma-
gyartól volt hangos a brit 
sportsajtó: Szoboszlai 
Dominik július eleji Li-
verpoolba igazolását a 
hónap végén Kerkez Milos 
Bournemouth-ba érkezése  
követte a BBC Sport vagy 
éppen a Sky Sport vezető 
hírei között. 
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Kerkez Milos 
már most ki-
hagyhatatlan 
a kezdőcsa-

patból

Szoboszlai 
Dominik 
erőn felül 

teljesít Liver-
poolban

Kerkez 
kihagyhatat-

lan új csa-
pata kezdő 

11- éből

KÉPEK FORRÁSA A WWW.AFCB.CO.UK WEBOLDAL ÉS KERKEZ INSTAGRAMJA
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RENDSZERES PROGRAMOK
szeptember 5., 12., 19., 26., 
kedd 9 óra
TARTÁSJAVÍTÓ TORNA
Mobilizációs, statikus és egyen-
súlyfejlesztő gyakorlatok a 
testtudatos mozgásért
Foglalkozásvezető: Szabó Vivi-
en mozgásterapeuta

szeptember 5., 19., kedd 17.30 
NÉMET TÁRSALGÓ KÖR / 
DEUTSCHE GESPRÄCHS-
RUNDE
Tematikus társalgás német nyel-
ven középszinttől

szeptember 12., kedd 17.00 óra
HANG - LÉLEK - HAGYO-
MÁNY - DALOLÓKÖR 

Foglalkozásvezető: Lovász Irén 
Kossuth-díjas népdalénekes, 
néprajzkutató
Helyszín: Jókai Anna Szalon 
(1011 Budapest, Iskola utca 28.)

szeptember 12., 26., kedd 18 óra
ANGOL TÁRSALGÓ KÖR / 
ENGLISH CONVERSATION 
HOUR
Tematikus társalgás angol nyel-
ven közép szinttől

szeptember 12., 26.,  
kedd 19.30 óra
SZÍNJÁTSZÓ TRÉNING 
FELNŐTTEKNEK
Foglalkozásvezető: Patocskai 
Katalin, színész

szeptember 18., hétfő 18 óra
MONDJ TE IS EGY VERSET!
Egy fiatalos versbarát közösség, 
ahova mindenki hozhat és ahol 
mindenki mondhat egy verset.
Erre az alkalomra Budapesthez, 
a fővároshoz, illetve Budához és 
Pesthez íródott verseket hozzuk.
Helyszín: Jókai Anna Szalon 
(1011 Budapest, Iskola utca 28.)

szeptember 21., csütörtök 18 óra
TÁRSASJÁTÉK EST
Kötetlen beszélgetéssel egybe-
kötött kártya- és társasjátékok
szeptember 28., csütörtök 
09:30-12.30
AZ INDIÁN NYÁR SZÍNEI A 
HÁRMASHATÁR-HEGYEN

SZALON ESTEK
szeptember 13., szerda 18.00
ÉLET, BOR, HUMOR - AZ 
ALIG ISMERT MÁRAI
Mészáros Tibor irodalomtör-
ténész és Hirtling István Jászai 

Mari-díjas színész, érdemes és 
kiváló művész estje
Cimbalmon közreműködik: 
Tárkány-Kovács Bálint
Helyszín: Márai Sándor Mű-
velődési Ház (1013 Budapest, 
Krisztina tér 1.)

szeptember 20., szerda 18.00 
A VÍZILABDA AZ ÉLETEM
Vendégünk Kásás Zoltán olim-
piai ezüstérmes ill. világ- és Eu-
rópa-bajnok vízilabdázó, edző

szeptember 27., szerda 18.00
EURÓPA BÉKÉJE
Vendégünk Dömötör Csaba 
parlamenti államtitkár, minisz-
terhelyettes
Regisztráció és további információk: 

info@budaipolgarikozosseg.hu
facebook.com/budaipolgarikozosseg
Budai Polgári Szalon (1011 Budapest, 

Fő utca 28.)

2023. szeptember 30., 
szombat 10.00-13.00
IV. BUDAI POLGÁRI 
CSALÁDI NAP
Vérmező, a füves terület a Szita-
kötős játszótér mellett
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Ingyenes kiadvány

A BUDAI POLGÁRI KÖZÖSSÉG PROGRAMJAI 

Regisztráció 
és további 

információk: 

info@budaipolgarikozosseg.hu
facebook.com/budaipolgarikozosseg

Budai Polgári Szalon 
(1011 Budapest, Fő utca 28.)

Programjaink a Magyar 
Kormány és a Bethlen 

Gábor Alap, valamint a Budavári 
Önkormányzat támogatásával 

valósulnak meg.

AZ INDIÁN NYÁR SZÍNEI A 
HÁRMASHATÁR-HEGYEN

szeptember 28., csütörtök 09:30-12.30

Könnyed erdei séta a Guckler 
Károly-kilátóhoz
Indulás és érkezés helyszíne: 
Fenyőgyöngye megálló (a Ko-
losy térről induló 65-ös és 65A 
buszokkal érhető el)
Túravezető: Salamon Gabriella 
rekreáció szervező, testnevelő 
tanár

A VÍZILABDA 
AZ ÉLETEM:

KÁSÁS ZOLTÁN
szeptember 20., szerda 18.00

ÉLET, BOR, HUMOR
AZ ALIG ISMERT MÁRAI

szeptember 13., szerda 18.00
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Élete egyik legszebb napjaként 
gondol vissza esküvőjére a 
képviselő, aki szűk családi és 

baráti körben mondta ki a boldogí-
tó igent. Fazekas Csilla és férje, Pé-
ter tíz év után kötötte össze életét. 

– Sokan mondták előtte – és iga-
zuk volt –, hogy éljük meg a há-
zasságkötés minden percét, mert 
pillanatnak fog tűnni – mesélte az 
Egykernek a képviselő, akitől azt is 
megtudtuk, hogy izgatottak voltak, 
de nem támasztottak nagy elvárá-
sokat, inkább bíztak abban, hogy 
minden jól alakul majd, így na-
gyon felszabadult és örömteli volt a 
nagy nap. Kerültek minden felesle-
ges csillogást, ugyanakkor ügyeltek 
a hagyományok megjelenésére. 

A tanúm a bátyám volt, a készü-
lődéskor pedig édesanyám volt 
mellettem, ez nagyon sokat jelen-
tett. A ruhámnál fontos szempont 
volt, hogy kényelmes legyen, jól 
érezzem magam benne, a barát-
nőim segítettek a kiválasztásában 
– mondta el Csilla. 

Petivel Erdélyben találkoztunk 
először, az első randevúnk a Par-
lamentben volt. Noha korábban 
beszélgettünk már a házasságról, 
meglepetés volt, amikor idén janu-
ár 1-jén vacsora közben megkérte 
a kezemet. Mindkettőnk számára 
nagyon fontos a család, és szere-
tünk tenni szűkebb-tágabb közös-
ségünkért. Együtt képzeljük el a 
jövőt, közös családról álmodunk.

ELKELT A MENYASSZONY!ELKELT A MENYASSZONY!

Fazekas Csilla: 

Ez életem egyik 
legszebb 

napja

Férjével, 
Péterrel 

Erdélyben 
találkoztak 

először

Csilla és 
Péter közös 

családról 
álmodik
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AKTUÁLIS 

A megfejtés Szabó Zoltán Attila író, rendező 2021-ben megjelent, kerületünk egy városrészéről szóló művének címe.
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Habár az önkormányzat 
gazdálkodása a jobbol-
dali többség munkájának 

köszönhetően ismét stabil a ke-
rületben, a V. Naszályi Márta által 
vezetetett hivatal több ízben nem 
fizette ki a Várnegyed nyomtatá-
sát végző cég számláit. Ezzel meg-
szegte a céggel kötött szerződést, 
így a nyomda elállt a további kö-
zös munkától. Ekkor szűnt meg a 
nyomtatott Várnegyed.

A hivatal hanyag, a kerület szá-
mára anyagi kárt okozó mulasz-
tását követően a képviselő-testület 
egy új cég felállítását határozta el, 
melynek feladata a kerület médi-
amegjelenéseinek és városmarke-
tingjének szervezése. Ez a cég lett a 
Várnegyed újság felelős kiadója. A 
döntést ugyan 2023 februárjában 
hozta meg a testület, a cég azonban 
a mai napig nem tudta megkezdeni 
a működését. Ennek egyetlen oka 
az, hogy a polgármester minden lé-
pésnél akadályozza, gáncsolja a cég 
felállását, így a Várnegyed ismételt 
megjelenését.

A Várnegyed körül kialakult 
helyzet kiválóan rávilágít arra, 
hogy V. Naszályi Márta és baloldali 
hatalmi köre teljes mértékig alkal-
matlan a városvezetési feladatok 
ellátására. Legyen szó köztiszta-

V. NASZÁLYI MÁRTA
FELSZÁMOLTA A VÁRNEGYED ÚJSÁGOT

ságról, átlátható működéséről, a 
szerződések betartásáról, az össze-
férhetetlen baloldali városvezetés 
csak a konfliktusok kiélezésében 
érdekelt. Ennek a gyűlöletpolitiká-
nak a kerületben élők isszák meg a 
levét. 

Az I. kerületnek szüksége van 
egy olyan újságra, amely tájékoz-
tatja az itt élőket a kerület minden-
napjairól, eseményekről, közér-
dekű információkról vagy éppen 

a városvezetés kétes ügyeiről. Az 
egyre inkább beszűkülő baloldali 
városvezetés fél a nyilvánosság-
tól, fél a választópolgároktól és fél 
az igazságtól is. Sokunk nevében 
mondhatjuk: itt az ideje, hogy új-
rainduljon a Várnegyed! Elég volt 
abból, hogy a baloldal mindent a 
hatalmi ambícióiból vezet le, elég 
volt a hazugságaiból, elég volt a 
sunyiságból! Az I. kerület többet 
érdemel!

V. Naszályi 
Márta nem fi-

zette ki a nyom-
daköltséget

Már 
hónapok óta 

nincs Várnegyed 
magazin

Az első 
kerületnek 

szüksége van 
egy saját 
újságra


